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Jaarverslag van de eerste Secretaris over 1929.

Door bedanken voor het lidmaatschap verloor de Ver-

eniging 18 leden; 27 nieuwe leden traden in dit jaar toe.

Het totale aantal gewone leden bedroeg op 31 December

1929: 433.

Het Bestuur onderging een wijziging, doordat de eerste

Secretaris, Dr. M. J. Sirks, aan de beurt kwam om af te

treden, en door het tussentijds bedanken door de tweede

Secretaris Dr. C. J. J. van Hall. Beide functionarissen

verdienen de dank der Vereniging voor hun werkzaamheden.

In het bizonder heeft de heer Sirks zich door de wijze,

waarop hij het, vele beslommeringen meebrengende, eerste

Secretariaat heeft waargenomen, buitengewoon verdienstelik

gemaakt.

De plaats van de heer Sirks werd ingenomen door onder-

getekende, die in de Jaarvergadering op 27 Januarie 1929

tot bestuurslid werd benoemd. De vacature voor. tweede

Secretaris werd vervuld door de benoeming van Mej. Dr.

A. Kleinhoonte, in dezelfde vergadering.

In de samenstelling van de Commissie van Redactie van

het Recueil des travaux botaniques neerlandais kwam een

wijziging tot stand, doordat Mej. Prof. Dr. T. Tammes

als lid dezer Commissie bedankte. In haar plaats trad

Evenals in het vorige jaar mocht ook in 1929, het drie en

tachtigste jaar, de Nederlandse Botaniese Vereniging zich

in een gestadige vooruitgang verheugen.

Onze drie ereleden mochten wij behouden, evenals onze

corresponderende leden. Door de dood werd helaas een

onzer oudste leden weggenomen, n.l. Dr. Th. Valeton Sr.,

die in September 1929 overleed. Hij was 40 jaren lid geweest

van onze Vereniging. Gedurende zijn lang verblijf in Indië

heeft hij zeer veel bijgedragen tot de ontwikkeling der

kennis van de tropiese flora. Zijn nagedachtenis zal door ons

in ere worden gehouden.
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Prof. Dr. J. C. Schoute als vertegenwoordiger van het

Groningse Botanies Laboratorium, en tevens als voorzitter

der Commissie.

In de Commissie van Redactie van het NederlandschKruid-

kundig Archief werd de heer P. Jansen benoemd ter ver-

vulling van de vacature, ontstaan door het overlijden van

Mej. C. Cool; de ondergetekende trad in de plaats van de

aftredende voorzitter Dr. M. J. Sirks.

De Commissie voor de bescherming van de wilde flora

werd uitgebreid door de benoeming van Dr. W. C. de Leeuw

tot lid.

In het verstreken jaar hadden een vijftal ledenvergade-

ringen plaats, n.1. op 27 Januarie te Utrecht, 23 Maart te

Amsterdam, 26 Mei te Baarn, 26 October te Utrecht en

30 November te Amsterdam. Ter gelegenheid van de zomer-

vergadering op 26 Mei te Baarn, genoot de Vereniging de

gastvrijheid van het Phytopathologies Laboratorium „Willie

Commelin Scholten”. Daarbij hadden de leden gelegenheid,

het werk der verschillende laboranten te bezichtigen en de

tuin en de plantenkassen van Cantonspark in ogenschouw

te nemen.

De Commissie voor de Floristiek schreef 2 vergaderingen

uit, die druk werden bezocht en hield een excursie naar

West-Schouwen, waartoe de leden der Vereniging werden

uitgenodigd.
Gaarne spreken wij onze dank uit jegens al degenen, die

tot het welslagen van de vergaderingen en de excursie hun

medewerking hebben verleend.

Het Bestuur en belangstellende leden werden door de

Koninklike Vereniging „Koloniaal Instituut” uitgenodigd,

op 22 Februarie 1929 de voordracht van Dr. V. J. Konings-

berger bij te wonen.

Onze ruillijst van tijdschriften werd aangevuld met de

Comptes rendus de la Société de Biologie, Paris, welk ge-

nootschap van ons daartegenover het Recueil ontvangt.
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Een ernstige poging werd gedaan, om het herbarium en

de biblioteek van wijlen Prof. A. Thellung te Zürich in

het bezit van onze Vereniging te doen komen. De aankoop
hiervan werd mogelik gemaakt, doordat iemand, die on-

bekend wenste te blijven, aan de Vereniging een renteloos

voorschot van ƒ 10.000 ter beschikking wilde stellen. Ten

slotte hebben echter de onderhandelingen met Mevrouw

Thellung niet tot het gewenste resultaat kunnen leiden.

Nog een andere teleurstelling werd het deel van onze

Vereniging. Het Bestuur had zich n.1. ook tans weer, even-

als in het vorige jaar, tot het Bestuur van het Fonds Land-

bouwexport-Bureau te Wageningen gewend met het verzoek

om een subsidie ten behoeve van de Subcommissie voor

het Zuiderzeeonderzoek. Van genoemd Fonds kwam echter

het bericht, dat niet aan ons verzoek kon worden voldaan.

Eveneens werd op een door ons tot de Minister van Onder-

wijs, Kunsten en Wetenschappen gerichte subsidieaanvrage,

voor hetzelfde doel, afwijzend beschikt. Hierdoor wordt het

helaas der Zuiderzeecommissie wel heel moeilik gemaakt,
haar taak naar behoren te vervullen.

Bizondere dank is de Vereniging verschuldigd aan de

Directeur der Afdeling Handelsmuseum van het Koloniaal

Instituut (Dr. De Bussy) voor zijn schenking van her-

bariummateriaal, dat, dank zij de welwillendheid van de

Directeur van ’s-Rijksherbarium te Leiden, Dr. Goethart,

ondergebracht is in het Herbarium der Nederlandse Bo-

taniese Vereniging.

Ten slotte zij nog medegedeeld, dat de Voorzitter onze

Vereniging vertegenwoordigde bij de Mac LEOD-herdenking

te Gent.

Groningen, 31 Desember 1929.

De eerste Secretaris,

K. Zijlstra.


